
 
 

BRM.0012.9.1.2020 

 

Protokół  Nr  15/2020 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury Rady Miejskiej Inowrocławia 

 odbytego w dniu  20 stycznia 2020 r.  

w Urzędzie Miasta Inowrocławia przy al. Ratuszowa 36. 
 

--------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Czas z trwania posiedzenia 8.45 – 9.20. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

przewodnicząca    - Elżbieta Jardanowska, 

członkowie:     - Maria Stępniowska, 

- Waldemar Wąśniewski, 

- Maria Żukowska. 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyła  - Adriana Herrmann – Naczelnik Wydziału 

Kultury, Promocji i Komunikacji Społecznej.  

 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią  załączniki nr 1 i 2  do 

protokołu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Elżbieta Jardanowska – 

Przewodnicząca Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła,  

że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustawowego składu 

Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  
 

 

Ad 2. Przyjęcie porządek dziennego posiedzenia. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem dziennego porządku obrad? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Informacja o najważniejszych wydarzeniach o charakterze patriotycznym dla 

mieszkańców Inowrocławia na 2020 r. 

4. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

5. Sprawy bieżące. 
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Ad 3. Informacja o najważniejszych wydarzeniach o charakterze 

patriotycznym dla mieszkańców Inowrocławia na 2020 r. 
 

Adriana Herrmann – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Przedstawiła materiał – załącznik nr 3  do protokołu. 
 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego materiału? 
 

Maria Stępniowska  – członek Komisji: 

Na str. 1 informacji w ostatnim akapicie znajduje się zapis: „Rok 2020 to rok 

samorządu terytorialnego. Z tej okazji Miasto Inowrocław planuje  zorganizować 

szereg wydarzeń …”. Szereg wydarzeń, to według Pani to ile? Dla mnie szereg, to 

może być 3 lub 30. 

Kolejne pytanie.  

Według jakiego klucza planujecie zapraszać Państwo radnych? 
 

Adriana Herrmann – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

W ramach 30-lecia, napisałam szereg wydarzeń, ponieważ nie mieliśmy 

uzgodnionych wydarzeń. Na początku był zamysł, żeby zrobić to w trzy dni, 

później zmieniła się koncepcja i robimy to w ciągu jednego dnia. Planujemy zrobić 

medal pamiątkowy. Zakładam, że wszyscy radni zostaną zaproszeni na te 

uroczystości, którzy są wśród nas i byli w ciągu tych 30-stu lat radnymi. Nie wiem 

jeszcze ile to osób, ale wszystko jest w trakcie przygotowań. Wspólnie będziemy 

to organizować.   
 

Maria Stępniowska  – członek Komisji: 

Rozumiem, że Biuro Rady zajmie się listami osób, które w ciągu 30-stu lat byli 

radnymi, a reszta należy do Państwa. 
 

Adriana Herrmann – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Tak. 
 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem przedstawionej informacji? 
 

Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja 

Oświaty i Kultury  podjęła uchwałę nr 1/2020 w sprawie przyjęcia informacji  

o najważniejszych wydarzeniach o charakterze patriotycznym dla mieszkańców 

Inowrocławia na 2020 r. 
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Ad 4. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Proszę panią Naczelnik Magdalenę Kaiser o przedstawienie projektu uchwały. 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia na 2020 r. planu dofinansowania 

form doskonalenia zawodowego nauczycieli, maksymalnej kwoty dofinansowania 

opłat pobieranych przez placówki doskonalenia nauczycieli, szkoły wyższe oraz 

inne podmioty, których zadania statutowe obejmują doskonalenie zawodowe 

nauczycieli oraz formy i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest 

przyznawane – załącznik nr 4  do protokołu.  
 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 

uchwały? 
 

Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja 

Oświaty i Kultury podjęła uchwałę nr 2/2020 w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania projekt uchwały w sprawie ustalenia na 2020 r. planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat pobieranych przez placówki doskonalenia nauczycieli, 

szkoły wyższe oraz inne podmioty, których zadania statutowe obejmują 

doskonalenie zawodowe nauczycieli oraz formy i specjalności kształcenia, na które 

dofinansowanie jest przyznawane. 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa 

w gminie Miasto Inowrocław na rok szkolny 2019/2020 – załącznik nr 5  do 

protokołu. 
 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 

uchwały? 
 

Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja 

Oświaty i Kultury podjęła uchwałę nr 3/2020 w sprawie pozytywnego 
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zaopiniowania projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki 

paliwa w gminie Miasto Inowrocław na rok szkolny 2019/2020. 
 

Ad 5. Sprawy bieżące. 
 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

W tym punkcie pani radna Stępniowska zabrała głos.  
 

Maria Stępniowska  – członek Komisji: 

Powtórzę jeszcze raz pytanie. 

Według jakiego klucza zapraszacie Państwo radnych Rady Miejskiej na imprezy 

ogólnomiejskie? 

Proszę mi wyjaśnić, czy na koncert noworoczny zapraszani byli wszyscy radni, czy 

tylko wybrani? 

Imieniny Inowrocławia, bardzo poważna impreza, czy wszyscy radni otrzymali 

zaproszenia? Jeśli nie wszyscy otrzymali, to co było powodem?  
 

Adriana Herrmann – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Koncert noworoczny nie był organizowany ani przez Kujawskie Centrum Kultury, 

ani przez Wydział Kultury, Promocji i Komunikacji Społecznej także nie mieliśmy 

do dyspozycji biletów. 
 

Maria Stępniowska  – członek Komisji: 

A przez kogo? 
 

Adriana Herrmann – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Przez Panią Witkowską, jest to impresariat kulturalny i pani Witkowska 

przekazywała zaproszenia. 
 

Maria Stępniowska  – członek Komisji: 

A wy Państwo nie mieliście żadnego wpływu na to, żeby zażądać zaproszeń dla 

radnych? 
 

Adriana Herrmann – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Ja zaproszenia przekazałam panu Przewodniczącemu i Wiceprzewodniczącym. 
 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Czyli my powinniśmy otrzymać zaproszenia od pana Przewodniczacego. 
 

Adriana Herrmann – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Chyba tak. 
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Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Pani Naczelnik nie może tak być, żeby Pani nie miała wpływu na tak ważne 

sprawy. Radni reprezentują mieszkańców i muszą brać udział w tak ważnych 

imprezach. Proszę przemyśleć te nasze uwagi. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie 

dzisiejszej Komisji. 
 

Przewodnicząca 

Komisji Oświaty i Kultury 

 

Elżbieta Jardanowska 
Protokółowała 

 

Maria Legwińska 

 


